

Ziarah Cakna Sejahtera Manifestasi Kenang Jasa Guru



Labuan, 27 Mei – Jabatan Pendidikan W.P Labuan telah menganjurkan program Ziarah Cakna Sejahtera sebagai sebahagian daripada acara sambutan Hari Guru peringkat negeri tahun ini.

Program bagi mengenang jasa guru-guru yang telah bersara daripada perkhidmatan ini telah dikelolakan oleh SMK Labuan pada khamis lalu.

Menurut penyelaras program, Encik Mohd Nizam bin Yasim, Ziarah Cakna Sejahtera melibatkan lawatan kepada enam pesara guru di sekitar Labuan.

“Seramai lapan daripada 20 peserta yang terlibat dalam

sesi lawatan ini ialah ahli pengurusan tertinggi jabatan yang ketuai oleh Pengarah Pendidikan, Encik Yusup bin Mohamad”

“Turut terlibat ialah Pengetua dan Guru Besar daripada sekolah-sekolah Zon Pengelola Sambutan Hari Guru tahun ini” ujar beliau lagi.

Selain itu 4 wakil daripada Persatuan Pesara Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (5P) Cawangan Labuan turut serta dalam ziarah ini yang diketuai oleh pengerusinya, Datin Hajjah Dayang Pungut binti Abdul Jalil.

Antara pesara guru telah diziarah ialah Tuan Haji Othman bin Mahali. Cik Shim Ching Teo dan Encik Faris Kasa.

Selain itu, turut diziarah ialah Encik Nordin Mokhtar, Puan Siyon binti Abdul Hamid dan Encik Nasir bin Ahmad.



Encik Nordin Mokhtar melahirkan rasa terima kasih atas

kunjungan warga pendidikan dan ini menunjukkan semangat kekitaan yang kuat dalam kalangan guru walaupun telah bersara.

Sementara itu, Haji Othman Mahali yang juga mantan Pegawai Pendidikan Daerah menganggap inisiatif ini sebagai satu manifestasi kebersamaan dalam satu keluarga guru yang besar.

Dalam ziarah tersebut, Pengarah Pendidikan, Encik Yusup Mohamad berbesar hati menyampaikan cenderahati berbentuk buah-buahan dan wang tunai hasil sumbangan warga guru seluruh Labuan.

“Saya berharap agar inisiatif ini diteruskan pada masa-masa akan datang demi menghargai jasa para guru sama ada yang telah bersara ataupun yang telah bersara” katanya lagi.

Turut menyertai ziarah ialah Tuan Haji Abdul Rahman Ahmad, Timbalan Pengarah Sektor Pembangunan Murid dan Encik Fadzil bin Mohd Jamil, Ketua Kaunselor Pendidikan Negeri.

